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Q Moeten mondkapjes meer worden ingezet in het

verpleeghuis

• Het RIVM adviseert dat het in het algemeen uit voorzorg

gebruiken van beschermingsmiddelen bij clienten die geen

verdenking van COVID 19 hebben niet nodig is

• Algemeen preventief gebruik van mondkapjes kan in

toekomst ook weer tot schaarste leiden

• Overigens het LCH kan de huidige aanvragen voor PBM

dus aanvullend op wat instellingen zelf bestellen

ruimschoots aan z e factsheet met cijfers

• Als de specifieke situatie daarom vraagt kunnen

zorgmedewerkers op basis van hun professionele inzichten

en ervaring beredeneerd afwijken van deze uitgangspunten

Eventueel

• Daarnaast kan in specifieke situaties als in een regio sprake

is van verdergaande verspreiding de GGD adviseren om in

de langdurige zorg preventief mondkapjes te gebruiken om

introductie van het virus in bijvoorbeeld een verpleeghuis te

voorkomen

• Daarbij is het van belang dit zo gericht mogelijk te doen op

basis van de risico s in de regio s waar dit speelt om nieuwe

tekorten aan pbm te voorkomen


